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Activiteitenin De Dreef
Vrijdag 17 maart
Koersbal ontmoeting met Mierlo 
aanvang 14.00 uur zaal open 13.30 
uur

Zaterdag 18 maart
Rommelmarkt van 8.00 tot 11.00 uur.

Country avond
Op zaterdag 18 maart is er in het 
wijkgebouw de Dreef een country cd 
avond. U kunt dan onder het genot van 
een drankje of dansje heerlijk genieten 
van country muziek. Deze avond is er 
een gastoptreden van Deep Creep Luke.
De entree is 4 euro
Aanvang: 20.00 uur
Zaal open: 19.30 uur
Einde: 01.00 uur

Zondag 19 maart klassieke muziek

Iedere dinsdagmiddag 
kienen voor 40+, aanvang 14.00 uur.
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Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

De Dreef krijgt tijdelijk een nieuwe naam. Tijdens carnaval zal het 
wijkcentrum een complete metamorfose ondergaan. De laatste keer 
carnaval op de oude locatie, en dus pakt De Dreef nog één keer uit! Met 
een grandioos carnavalsprogramma voor jong en oud, op een wel zeer 
bijzondere locatie: Kasteel Drevesteijn.
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Kasteel Drevesteijn nieuwe 
naam voor De Dreef

Carnaval 2006 wordt het laatste car-
naval in de ‘oude’ Dreef, omdat De 
Dreef gaat verhuizen naar de kerk. Een 
goede reden om nog één keer groots 
uit te pakken op de huidige locatie. Al 
weken geleden is een schildersteam vol 
enthousiasme begonnen om de muren 
van de grote zaal te beschilderen met 
sprookjesfi guren. Het resultaat is zeker 
het bekijken waard. Natuurlijk doet De 
Dreef mee met de Lappegatse carnavals-
optocht. Het kiezen van een thema was 
dit jaar niet moeilijk: Verhuizen!
Zoals gezegd: Het wijkcentrum zal een 
complete metamorfose ondergaan met 
carnaval. Kasteel Drevesteijn krijgt echte 
kasteeltorens, en ook zal er een heuse 
rode loper voor de poorten van het kas-
teel komen te liggen. 

De muurschilderingen binnen zorgen 
voor een sprookjesachtige sfeer. Kasteel 
Drevesteijn hoopt met carnaval dan 
ook veel prinsen, prinsessen, ridders en 
jonkvrouwen te verwelkomen, die deze 
doldwaze dagen door willen brengen 
op het kasteel.
Nog één keer carnaval op de oude loca-
tie, in het eerste en enige kasteel van de 
Coevering: Kasteel Drevesteijn. Kijk voor 
het uitgebreide carnavalsprogramma 
met lol en vermaak, voor jong en oud, 
op de middenpagina’s van dit Wijkblad. 

Voor Carnaval heeft Drevesteijn een ei-
gen website. U kunt daar alle foto’s van 
carnaval bekijken. 
U kunt de Drevesteijn.nl bereiken via 
www.wijkbladcoevering.nl. ¯
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A P O T H E E K
C O E V E R I N G

040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20

040 - 285 40 88

040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 11

040 - 285 47 07 040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00
zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop
040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl
040 - 285 17 31

040 - 285 81 20

Cafetaria �De Coevering�
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen. Droog winkelen in ons
overdekt winkelcentrum

040 - 281 39 01

www.winkelcentrum-coevering.nl

040 - 286 71 44

Roel Hulsman
Uw groenteman, voor
al uw groente en fruit

JASAN SPORT



Maurice en Ria Seelen runnen hun 
slagerij inmiddels bijna vier maanden 
en het bevalt hen beiden ontzettend 
goed. Ze zijn heel enthousiast en doen 
hun werk vol overgave. Maar waar komt 
de interesse voor het slagersvak eigenlijk 
vandaan?
Maurice heeft dit zeker niet van huis 
uit meegekregen. Zijn interesse voor 
het vak werd gewekt toen hij zestien 
jaar oud was. Hij werkte indertijd op 
de zaterdagen als schoonmaker bij 
een supermarkt, en besloot naar de 
SVO-vakschool te gaan. Dit hield in dat 
hij vier dagen per week in een slagerij 
werkte om de nodige ervaring op te 
doen. Daarnaast ging hij één dag per 
week naar school voor het theoretische 
gedeelte. Na het voltooien van deze 
zesjarige opleiding was hij in het bezit 
van de vereiste diploma’s. Vervolgens 
werkte hij bij keurslagerijen in Helmond 

en Dommelen, en als chefslager in zijn  
woonplaats Nuenen.

Eigen slagerij.
Zijn grote wens was om als zelfstandig 
slager een bedrijf te starten. Omdat 
het slagerswereldje klein is kwam hem 
ter ore dat hier in het winkelcentrum 
een slagerij ter overname aangeboden 
werd. Dit was voor hem de kans van 
zijn leven: Het was nu of nooit! Zijn 
kinderen zijn al wat groter. Daarom kan 
Ria meehelpen in de slagerij. Zij werkt 
elke ochtend, waarna ze huiswaarts 
keert om de kinderen op te vangen. Dit 
is heel goed te combineren. Daarnaast 
worden zij bijgestaan door een team 
van zes personen. Maurice is lid van 
de Vereniging van Keurslagers. Deze 
vereniging stelt strenge eisen aan 
haar leden. Eén van de eisen van de 
vereniging is dat een keurslager elke twee 

weken een “special” in het assortiment 
dient te hebben, en dat hij wekelijks 
het bekende keurkoopje aanbiedt. Deze 
worden door de vereniging bepaald. 
Meer informatie hierover vindt u op de 
website www.seelen.keurslager.nl. 
Alle grillproducten, maaltijden, vlug 
klaar en vers vlees worden door Maurice 
op de ouderwetse manier bereid. 
Dit houdt in dat het vlees “eerlijk” is. 
Zonder toevoeging van kleur- en/of 
smaakstoffen.

Nieuwe service!
Sinds kort is de service uitgebreid met 
de verkoop van belegde broodjes. Witte 
baguettes belegd met diverse salades, 
gezond, of een gehaktbal. Uiteraard 
wordt alles vers bereid. Tevens is er de 
mogelijkheid de broodjes telefonisch 
(040-2862820) of per fax 
(040-2802383) te bestellen.<

33

Keurslagerij Seelen

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Foto’s van de wijk bekijk je op 
www.wijkbladcoevering.nl onder  

fotoalbum Coevering.
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Di schoot men te binnen in november 
al. ‘K zal mer us iet skréve vuer dun 
carnaval.
As ge di nie kent leze moette ‘t hardop 
doen. Dè skilt. ’T is gin goe geldrops mér 
dé gift nie. Ik ben unne Zilstse. Geborre 
en getoge – opgevoeierd betekent dé -.
Witte dé ze doar ok carnaval houe? Ge 
zouwut nie zegge, mér ’t is wel zo. Dieu 
kenne dur wa van. Drie doag ladderzat 
en ginne weet van wa ze doen. Volgens 
men zijn zullieu dur ’t joar ôk zat, mér da 
wee’k nie zeker. Of ze doen mér alsof. 
’T lekt tur verrekus veul op. Als  ‘nu zin-
nige mens wittu af en toe nie wa ge d’r 
an het.
Mér mee al dieunne import is ut dur nie 
bêter op geworre. Die wête nie hoe zul-
lie carnaval moeten houe. Ze bralle mér 
wa en dé moet dan leuk zén.
Carnaval is gezellig en da doede mee 
elkaar, zonder onderscheid Nie  van; 
mense kekt toch us hoe leuk dé ik ben 
of doei. Nee, gewoon mee de massa 
mee andoen. 
N’ un boerenkiel of n’un geschilderde 
ouw spijkerbroek en gin wit schilders-
jeske. Mee dieun spijkerbroeken van te-
genworrig leijk ’t alledaag wel carnaval. 
Da zal dan wel aan mén ligge.

Ons moeder ha letst een cd ploatje en 
dé din het nie goe volgens hur. Goed, ik 

nim dé ding mee naor mén thuis om het 
op mén gemak te luisteren. Inderdaad 
dur ston unne kras op. Net midden in 
‘Bij ons in de Jordaan’. Ik zeg laoter 
tegen ménne LAT-vriend: kekte gij us 
efkes, want dé klopt nie. Goed, hij kekt 
en hij zee dé tur inderdaad unne kras op 
zit. Hij veegt tur unne keer over hinne 
en zegt; nou speult hum nog mér us 
unne keer. Nou staat ur op dieun cd ôk 
un nummer op van ‘Kleine Jodeljongen’. 
LAT-vriend hét mén us verteld dé hij vru-
ger unne lederhozen hét gehad… Dé 
ding zat vur ginne meter. Hij was toen 
un mennke van un jaor of 4-5.
Ziede gij het vur oe? Ik zag het wel! 
– Mér! Kekt troch us hoe schôn ons 
menneke is! En hij kan ôk een schôn 
dansje erbij! – Serieus, ik heb mén eige 
bescheurd Ik zag ut in ménne kop al 
gebeure! Dun hillen dag heb ik lope 
grinneken.
Nou zit LAT-vriend ôk op Tai-chi. Ja, hij 
moet het  wel bezuren, nu. ’S anderen 
daags loopt ie dan net leijk un ouw 
menneke. Krak, piep, steun, kreun…. 
Als ge dan zonnun draak bent leijk ik, 
witte al wat er gebeurt. ‘K steek er gér 
een draakje mee. Die jongen wit dattie 
‘sport’. Gezellig, goed vur oe…. Zegt 
ie da ik ‘nu verrreke ben! snapte gij dé 
nou? Ik ben nie zo gek dé ik mén eige 
muug maak. Dé he’k vruuger vaak zat 

moeten doen.
‘K hei ‘nu kat – Tommie – die is ôk liever 
muug dan heul muug. ’T innige woar 
dun dieu veur overend kumt is’nu vlieg. 
En dan nog… Ik moet dieun vlieg veur 
hum vangen of bewusteloos sloan. 
Meneer vrit hum dan wel op. Zelfs veur 
zun vreten kumptie nog nie op zunne 
poten. En dan laoter zeuren omdét ie 
honger hét.
Op dun krabpaol ôk; hij zit op de boven-
ste plank en presteert het om op zunne 
kop zun nagels te krabben! Ooit zuiets 
meegemakt?
Van dun andere kant doet ie wel wa’k 
zeg. ‘ Tommie gât us slaope’…hij stapt 
in zunne mand en slaopt!
Watter, daor is tie ôk gek op! Dun zot! 
Zénne drinkbak sti in dun badkamer, 
omdé ik anders dag en nacht an het 
dweilen ben! En mér keijke hoe dé wat-
ter naar dun afvoer lopt. Hij gift tur ôk 
niks um dettie nat wordt. Alleen watter 
op zunne kop is minder leuk.  – Dé krét 
tie toch wel van mén – 
Di waor mén proatje. ‘k hoop détu gul-
lie het leuk vond en anders hédde pech 
gehad. ’T sti nu in het wjikblaaike.
Vrolijke carnaval! – en nie te zat! -, an-
ders kost oe dé nóg mir geld... 
ALAAAAAAAAF!  <

Irma Lemette

Carnavals proatje

Huur ook eens een DVD in onze STER videotheek!

Deze is nieuw gevestigd in de BP shop.

BP de Coevering - W.C. Coevering 1 - 5665 GA Geldrop - 040 285 7692

U krijgt een progr. 5 waskaartje tegen inlevering van deze advertentie,
nadat u 30 liter heeft getankt. (geldig t/m 31 mrt 05)

+

TANK VOORTAAN
MET 5 CT KORTING

GRATIS
Autowassen in de beste carwash!
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Een overvaller komt de bank binnen-
stormen. Hij schreeuwt: “Handen om-
hoog!”
Onhandig zoekt hij in zijn zakken en 
zegt: “Tot ik mijn revolver heb gevon-
den.”

Een Nederlander, een Belg en een Duit-
ser krijgen de doodstraf, omdat ze een 
misdaad hebben gepleegd. Ze kunnen 
kiezen uit de pil, de prik of de elektrische 
stoel. De Duitser is heel handig in elek-
triciteit dus die kiest de elektrische stoel. 
Die doet het niet; dus de Duitser is vrij. 
De Nederlander is aan de beurt, hij is 
slim en kiest de elektrische stoel; dus hij 
is ook vrij. Nu is de Belg aan de beurt, 
dus hij zegt; “Doe mij de pil maar, want 
de stoel doet het toch niet.”

Wat is het toppunt van kwaadaardigheid?

Wat is het toppunt van snelheid?

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek

Een blinde in een ravijn duwen en 
dan roepen: Kijk uit voor het afstapje!

In je eentje om de tafel heen lopen en 
dan je zelf tikken!

Basisontwikkeling 
Regenboog
In juni 2005 hebben de leerkrachten van 
de Regenboog en de Bron met succes 
het driejarig VVE- traject basisontwikke-
ling afgesloten. VVE betekent: Voor-en 
Vroegschoolse Educatie. De gemeente 
heeft deze opleiding betaald om jonge 
kinderen zoveel mogelijk kansen op 
ontwikkeling te bieden. Het gaat hier 
om peuters en kleuters. Tijdens de cur-
sus leerden we de nieuwe manier van 
werken aan, en na het behalen van het 
certifi caat gaat het ons steeds beter af! 

Wat is er nu vooral veranderd? 
We werken met thema’s, maar dat ge-
beurde vroeger ook al. Het verschil is 
dat de inbreng van de kleuters groter 
is geworden. Het thema wordt gestart 
met een openingsactiviteit, b.v. een 
bezoekje aan de kinderboerderij of een 
toneelstukje op het podium. Hiermee 
stimuleren we meteen de betrokkenheid 
en de beleving van de kinderen. De vol-
gende stap is het voeren van een kring-
gesprek. De vraag staat centraal: wat 
weten we al en wat willen we graag 
leren. Dan maken we een woordveld 
met alle belangrijke woorden die uit de 
kinderen komen. Alles wordt dus vastge-
legd met geschreven taal.

Spel is bij basisontwikkeling heel belang-
rijk. Bij elk nieuw thema verandert de 
spelhoek in een themahoek. De kinde-
ren bedenken hoe de themahoek er uit 
moet gaan zien. Op dit moment staat 
het thema feest centraal i.v.m. carnaval, 
de verjaardagen van de juffen en Va-
lentijnsdag. De themahoek is een huis-
kamer waar allerlei feestjes nagespeeld 
kunnen worden. De kinderen hebben 
zelf slingers gemaakt en de huiskamer 
een feestelijk aanzien gegeven. Ook zijn 
er verkleedkleren om b.v. opa en oma 
uit te beelden en andere visite. Twee 
weken voor carnaval doet de schmink 
zijn intrede, wat altijd een doorslaand 
succes is. Nieuw is ook de introductie 

bij dit thema van de wenskist. Hierin 
zitten materialen om een mooie kaart 
te maken voor iemand die jarig is, gaat 
trouwen, een baby krijgt enz. De afslui-
ting is ook erg belangrijk bij een thema. 
Het thema feest sluiten we op vrijdag 
24 februari af met een spetterend carna-
valsfeest voor de hele school.

Spel is dus het belangrijkste ontwikke-
lingsaspect bij basisontwikkeling. Maar 
het is iets anders dan zomaar wat spe-
len. Kinderen leren, door te spelen met 
de juiste materialen en door de juiste 
bemiddeling van de leerkracht, precies 
dat waar ze op dat moment aan toe 
zijn. We zorgen dat het kind zich lekker 
in zijn vel voelt op school en bevorderen 
de brede ontwikkeling van de kinderen. 
Zo leert het kind met spel en met een 
grote eigen inbreng in onze kleutergroe-
pen precies dat wat het nodig heeft om 
met succes en plezier verder te kunnen 
in groep 3. 

Heel voorzichtig zijn we in de groepen 
3 en 4 ook al begonnen met wat meer 
thematisch werken. Maar in deze groe-
pen is dat een stuk lastiger omdat de 
lees- en rekenmethode vrij strikt gevolgd 
moeten worden. <

Irene Reniers, 
Nutsschool de Regenboog.

bij dit thema van de wenskist. Hierin 



jeugd rubriek

Merijn van Wanroij, 
15 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.
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Havo 4
Dit is mijn eerste jaar dat ik in HAVO 4 
zit. Maar veel mensen die bij mij in de 
klas kwamen waren blijven zitten het 
jaar daarvoor. Uit onderzoeken blijkt 
dat 1 van de 3 leerlingen in HAVO 4 
blijft zitten. Dat is hoger dan alle andere 
klassen. En ook dit jaar lijkt het erop dat 
er bij ons in de klas veel mensen blijven 
zitten. 

Ook ik haal niet super goede punten, 
net als vele anderen. Waarom dat er 
zoveel mensen blijven zitten snap ik niet 
helemaal. Het is wel de overstap naar 
de zogeheten “2de fase”. Maar waarom 
blijven er dan minder mensen zitten bij 
dezelfde overstap in VMBO en VWO? Ik 
snap er nog steeds weinig van. Zijn wij 
met z’n alle opeens lui geworden? Of 
gaat het niveau te snel omhoog? 

Het was voor mij wel te merken dat het 
elk jaar iets moeilijker werd, maar ik had 
niet verwacht dat HAVO 4 veel moeilij-
ker zou zijn. Er komt wel iets meer bij 
kijken, zoals stages en uitwisselingen. 
Dat vind ik wel leuk, maar je mist wel 
weer wat lessen die best hard nodig 
zijn.(Bij sommige vakken dan) Ik hoop 
dat het nog wat beter gaat met onze 
hele klas tegen het einde van het jaar. 
Dus voor de mensen uit mijn klas die 
mijn stukje lezen: Veel succes met testen 
en huiswerk! <

Peuterochtend BWI

Ook al ligt het misschien niet direct in de 
Coevering, het ligt wel op loopafstand. 
Wij zijn met onze twee kleinkinderen, 
en met vakantie soms vier kleinkinde-
ren, daar te gast. We lopen er dan naar 
toe, het is tegenover de Aldi en kerk. 
Vanaf halftien komen daar moeders, 
vaders, oma’s, en ja, dus ook opa’s zijn 
er welkom, met de kinderen en of klein-
kinderen. Het is een ochtend van rustig 
even samenzijn. Kleuters van 0 tot 4 jaar 
kunnen er gezamenlijk leren spelen met 
andere kinderen. Wij gaan er dan ook 
graag naar toe. Onze kleinkinderen vin-
den het er een groot feest. Maar vooral 
leren ze om te gaan met andere leeftijd-
genootjes. 

Er is voldoende speelgoed en de kosten 
zijn uiterst laag gehouden. Wij betalen 
€1,= per volwassene en de kinderen zijn 
gratis. Daarvoor schenkt men er koffi e 
en thee, voor de kleintjes is er limonade. 
Zelfs een koekje ontbreekt er niet. Maar 
het is vooral de ontspannen sfeer die er 
is. Men kan er zelf op zijn kind of klein-
kind letten. Ook een moeder met haar 
moeder en kind is er welkom. Soms ko-
men de oma’s gewoon gezellig mee met 
hun dochter.
 
Dit is echt een aanrader voor de mensen 
uit de Coevering met kleine kinderen. 
Men kan eens van gedachte wisselen 
over opvoeden, of gewoon gezellig 

praten over van alles en nog wat. Een 
keer in de twee weken komt er een 
verpleegkundige van het kleuterbureau. 
Haar kan men vragen stellen. Wij per-
soonlijk zien het gewoon als een gezel-
lige ochtend, waar onze kleinkinderen 
zich uitstekend vermaken.
Dus mensen met kinderen, kom gewoon 
eens kijken, en loop eens binnen bij het 
BWI op ’t St. Jozefplein. Of informeer bij 
Leonie vd Loo, 040-7850306. <

Wim Janssen.

Het was weer een spannende dag voor 
onze peuters op onze speelzaal. Het 
begon al met de mededeling van de 
ouders thuis, dat zij geen boterham 
hoefden te eten: ze mochten zo mee 
naar de speelzaal. De peuters van De 
“Opstap” wisten niet wat ze zagen, 
toen ze binnenkwamen: ballonnen, slin-
gers en overal zagen ze een klein geel 
eendje, wat was er nou toch ook alweer 
aan de hand? 

En al gauw wisten de meesten het al-
weer, want oh ja, er is feest… hé Juf! 
En dat was waar, er zou vandaag een 
mevrouw komen, die ons een verhaal 
gaat voorlezen over Kikki en haar opa. 
Maar voordat het zover was, hadden 
we nog een hoop te doen, er moesten 
kleurplaten worden gekleurd en daarna 
mochten de peuters de tafel voor onze 
broodjes versieren, en natuurlijk de stoel 
voor Carolien van Dijk, onze wijkver-

pleegkundige van de Ouder Kind Zorg, 
die het verhaal van “Dat ben jij, Kikki!”, 
zou komen voorlezen. 

Na alle drukke werkzaamheden hebben 
we lekker met z’n allen broodjes gege-
ten en gedronken. Al snel was alles op, 
en zagen we Carolien binnenkomen….
Wat was het een mooi verhaal, de peu-
ters herkenden zichzelf, gaven volop 
commentaar en leefden mee met het 
avontuur van Kikki en haar opa. Caro-
lien had na het verhaal een dik applaus 
verdiend van al onze peuters, en ook 
namens de leidsters van 
de “Opstap “, een groot compliment 
voor de prachtige manier, waarop zij dit 
verhaal aan onze peuters heeft verteld! 

Met vriendelijke groeten,
De leidsters van de “Opstap “,
Mieke van der Meij, Kevser Pehli-
van en Hellen van Leeuwen

Voorleesontbijt op de “Stap In”



Vrijdag 27 januari  is kindercentrum 
Korein Kinderplein aan de 
Amundsenstraat officieel geopend. 
Om 15.30 uur hield Peter 
Notten, directeur van Korein, een 
openingswoord waarna wethouder 
Bas van den Tillaar het centrum 
officieel opende door het onthullen 
van de wegbewijzering(s)paal op het 
centrale plein van het kinderverblijf. 
De reacties van de aanwezige ouders, 
leidsters en ambtenaren waren heel 
positief: Het is een “open” gebouw, 
heel fris en kleurrijk geworden. 

De filosofie achter Korein is zowel voor 
het kind individueel evenals voor de 
groep een zoveel mogelijk reguliere 
opvang te verzorgen; en niet alleen 
voor het kind, ook voor de ouders 
als voor het personeel. Hun streven is 
de opvang voor alle betrokkenen zo 
aangenaam mogelijk te maken. Wat 
Korein probeert te bewerkstelligen is om 
kinderen met zo min mogelijk spullen 
zoveel mogelijk te prikkelen om hun 
fantasie te gebruiken in het spel.

Het verblijf is ingedeeld in drie 
categorieën, te weten Korein Crèche 
(baby’s en peuters tot vier jaar), KidZ Club 
(tot negen jaar) en de Campus (negen 
tot dertien jaar). Alle ruimtes staan in 
open verbinding met elkaar waardoor 
een huiselijke sfeer is ontstaan. 

Rondleiding
Ingrid Ragas, vestigingsmanager, 
gaf me een rondleiding. Als eerste 
kwamen we op het plein, het centrale 
ontmoetingspunt voor alle kinderen. 
Een leuke, kleurrijke hal in vrolijke 
kleuren geverfd met een supermoderne 
bank. Daarboven een schilderij van 
huizen in Geldrop; dit is heel bewust 
gedaan om de sfeer van buiten 
naar binnen te halen. Hier staat de 
wegbewijzeringspaal en bevindt zich 
tevens de keuken. 

Dan kom je vervolgens in de KidZ Club; 
een ruimte met een vrolijke oranje vloer 
en turkooise rolgordijnen, waarin een 
met tapijt bekleed podium staat. Op 
dit podium worden door de kinderen 
veel spelletjes gedaan, maar het is 
ook heel geschikt voor het geven van 
optredens. Kinderen kunnen uit de 

kasten verkleedkleding
nemen, zich mooi schminken en 
hun creativiteit kwijt in de vorm van 
toneel, dans, enz. (er is uiteraard een 
muziekinstallatie aanwezig). Ook staan 
er in deze ruimte drie computers die 
zowel voor educatieve doeleinden 
gebruikt worden als voor ontspanning 
(computerspellen). 
De Campus is opgezet als een soort 
hangplek voor de jeugd: een gezellige 
ruimte met muziekinstallatie, een aantal 
poefs en twee hangschommels. Hier 
kan de jeugd lekker relaxed naar muziek 
luisteren en/of gezellig met elkaar 
kletsen.
De crèche ademt ook een fijne, 
huiselijke sfeer uit; de allerkleinsten 
voelen zich hier helemaal thuis. Dit is 
het eerste dagverblijf, dat een computer 
heeft; deze ter voorbereiding op het 
onderwijs. Hierdoor kunnen de kleintjes 
al spelend leren omgaan met de 
computer. Verder is er een, speciaal door 
en voor Korein, gemaakte babyboom. 
Een houten boom met daaraan een 
hangmand bevestigd; op die manier 
kunnen de baby’s gewiegd worden. 
Ook hebben de kleintjes hier hun eigen 
ingang: vanuit het centrale plein komen 
ze via een tunneltje met deurtje in hun 
verblijf. Er zijn drie slaapkamers voor 
hen ingericht, waarin babyledikantjes, 
gewone kinderbedden en stapelbedden 
staan.

Huiselijke sfeer
Al met al heeft Korein haar doel bereikt: 
het creëren van een huiselijke sfeer 
met alle daarbij behorende elementen. 
Leuk om te weten is, dat ook de houten 
huisjes en de houten speelwand door 
hen zelf in samenwerking met Puur 
Sang ontworpen zijn. 

Alles niet alleen heel basic, maar zéker 
ook doeltreffend. 
Korein Kinderplein bekijkt alles vanuit 
de ogen van het kind; het kind staat 
centraal en alles is om hem/haar heen 
opgebouwd. 
Buiten is er een speelplaats met 
een zandbak en diverse houten 
speeltoestellen geplaatst.
Ook leuk om te weten is, dat Korein 
vorig jaar voor het eerst met de BSO 
(buitenschoolse opvang) op kamp is 
geweest; dit was een groot succes en 
zijn er plannen om dit voort te zetten. 

Nog een wetenswaardigheid 
Op de Korein-lokatie aan de Rederijklaan 
worden sportlessen gegeven en omdat 
dit heel goed aanslaat wordt dit in 
de nabije toekomst waarschijnlijk ook 
nagevolgd bij Korein Amundsenstraat.

Dus mocht u op zoek zijn naar 
professionele opvang voor uw kind(eren) 
kunt u altijd vrijblijvend informeren bij 
Korein Kinderplein. Het enige, dat zij 
van u vragen is van tevoren contact 
met hen op te nemen, zodat zij tijd 
voor u kunnen vrijmaken om u zo goed 
mogelijk te woord te staan en zonodig 
rond te leiden in hun verblijf. Zeker de 
moeite waard!

Contactgegevens
Rest mij nog hier hun gegevens 
te vermelden: Korein Kinderplein, 
Amundsenstraat 55, Geldrop. Telefoon: 
(040)2851563, fax: (040)2868467, 
email: 
amundsenstraat@koreinkinderplein.nl 
Ook kunt u een kijkje nemen op hun 
website voor uitgebreide gegevens: 
www.korein.nl <
 
Ans van Vlijmen
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Wonen aan de verkeerde kant van de 
Dommel; deel 3 en tevens laatste deel
De brief die wethouder Maasakkers 
liet plaatsen in het vorige Wijkblad 
was door mij al eerder beantwoord. 
Ik schreef naar wethouder Maasak-
kers dat er zijns inziens drie zaken 
onjuist zouden zijn weergegeven. 
In de brief liet ik elk van deze drie 
zaken aan de orde komen inclusief 
de bron waar uit ik mijn kritiek geci-
teerd had.

1. Te lijvig en te kleurrijk geïllustreerd’. 
In het artikel noemde ik het rapport 
‘Aanpak grondwater-overlast Geldrop’ 
te uitvoerig en pleitte voor een volgend 
rapport in zwart-wit met een nietje. 
In de notulen van 13-01-05 geschreven 
door de dhr. Martens van de gemeente 
Geldrop-Mierlo:

De heer Lelarge spreekt zijn zorg uit over 
het feit dat een integrale oplossing ook 
met zoveel “rapport geweld” gepaard 
zal gaan wat eindeloos kan gaan duren. 
T. Martens geeft aan dat het niet de be-
doeling is meer eindeloze rapporten te 
krijgen, er zullen op afzienbare termijn 
concrete handelingen moeten worden 
verricht. (……..) Wethouder Maasakkers: 
Het is echter niet de bedoeling dat er 
weer een uitgebreid rapport wordt ge-
produceerd maar een kort verslag met 
een breed overzicht van mogelijke op-
lossingen. (……….) De heer Elgersma: 
“resulteert dit weer in dikke rapporten? 
Nee, nu het probleem bekend is, inclu-
sief omvang, zullen er gerichte opdrach-
ten volgen die als doel hebben het pro-
bleem daadwerkelijk op te lossen of te 
verminderen”. Tot zover dit citaat.

2. Het ontbreken van afstemming 
tussen Klankbordgroep Waterplan en 
de Commissie Grondwater-overlast. 

In mijn artikel heb ik het ontbreken van 
de afstemming niet vermeld, maar wel 
met dhr.Lubeek daarover gesproken. Hij 
zei dat een ambtenaar niet bij elke be-
spreking kan zijn, maar dat het wellicht 
beter zou zijn.
Dhr.O. Elgersma, vertegenwoordiger 
van de Scandiawijk schreef dd. 15-09-
05 een artikel om de Scandia-wijk te in-
formeren. Daarin maakt hij wel melding 
van de afwezigheid van de wethouder 
van Openbare Werken: “Het is jammer 
dat alleen mevrouw Hoekman aanwezig 
is, terwijl we tot nu toe bij het klagen 
van onze nood over de grondwater-
overlast steeds te maken hadden met 
Maasakkers, wethouder van Openbare 
Werken. (…….)  In augustus 2005 werd 
deze notitie door de klankbordgroep be-
sproken. Bij deze bijeenkomst was naast 
mevrouw Hoekman ook Maasakkers 
aanwezig, kennelijk hecht het college 
van B&W veel belang aan het Water-
plan”. Tot zover dit citaat….

3. Het niet gelijktijdig uitvoeren van de 
pilots in de Scandia en de Coevering. 
Zoals gezegd in het artikel was ik tijdens 
de vergadering van 24-08-05 getroffen 
door de mededeling dat uitvoering van 
de pilots niet gelijktijdig zou plaatsvinden. 
Dhr. Elgersma in zijn artikel van 15 
september 2005: “Dit laatste was voor 
de vertegenwoordiger van Coevering-
West aanleiding om hevig te protes-
teren tegen deze volgorde. Immers in 
het overleg in het kleine comité waren 
Skandia en Coevering-West steeds gelijk 
behandeld en nu kwam Coevering-West 
pas aan de beurt na Skandia. Het ant-
woord van wethouder Maasakkers was 
zeer breedvoerig en ging voornamelijk 
over prioriteiten en beschikbare finan-
ciën. Het antwoord was zo breedvoerig 

dat ik mij, ondanks de toezeggingen in 
het kleine comité, toch wat ongerust be-
gon te voelen over het tijdstip waarop 
de gemeente echt zal gaan beginnen. 
Maasakkers heeft mij toegezegd dat ik 
binnen een maand te horen zal krijgen, 
wanneer de gemeente gaat beginnen 
met de werkzaamheden voor het infil-
tratieriool”. Tot zover dit citaat….

Nu wil ik dit korte relaas eindigen met 
het slot van de brief, die ik schreef naar 
wethouder Maasakkers. Ik begon deze 
brief met de opmerking dat, ondanks 
alle misverstanden de intentie van de 
gemeente, nu is dat beide gebieden, 
Scandia en Coevering, hun pilots krij-
gen. Daar zijn we gelukkig mee en 
hopen dat een verdere uitwerking van 
het oplossen van het waterprobleem 
daarmee een stap dichterbij kan komen. 
Het jaar 2006 zal daarmee een goed 
jaar kunnen worden.
In een volgende uitgave van het Wijk-
blad zullen we meedelen dat de pilots in 
ons gebied worden uitgevoerd. <

Met vriendelijke groet,

L.M.J.Le Large, voorzitter ’t Goor / 
Coevering West.

Politiek Forum Avond

Als u dit wijkblad leest is het 
Groot Politiek Debat net voorbij. 
Als u voor de verkiezingen 
van 7 maart a.s wilt weten 
op welke partij u moet 
gaan stemmen, kijk dan op 
www.wijkbladcoevering.nl voor 
een verslag.
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VRIJDAGAVOND 

Crazy Hairdisco 19.00 tot 21.00 uur.
Vrijdagavond is er weer een carnavalsdisco voor de jeugd met het thema 
“gekke haardisco”. De bedoeling is met een zo raar mogelijk kapsel tijdens 
deze carnavalsdisco te verschijnen. De disco begint om 19.00 uur in de grote 
zaal en duurt tot 21.30 uur. Leeftijd 7 tot en met 14 jaar. Tijdens de disco zul-
len er enkele optredens zijn. Draaien zullen DJ Nicole en Stefan. 

Je kunt ook je haar laten wafelen met een wafeltang, een gekleurd vlechtje 
of rare kuif laten maken met bijvoorbeeld glittergel of een kleurtje. Om 21.00 
uur is de prijsuitreiking voor wie het gekste haar heeft.

ZATERDAGMIDDAG

Carnavalsoptocht, zaal is open vanaf 15.00 uur. 
Na de optocht gezellige start van carnaval in Drevesteijn.

ZATERDAGAVOND

Optredens van Bandanobra en 
Os Malandros vanaf 20.00 uur.
Het geheel wordt door DJ Crazy Horses omlijst. We draaien natuurlijk uitslui-
tend carnavalsnummers.

ZONDAGMORGEN

Carnavalsontbijt vanaf 11.11 uur.
Het ontbijt voor de Vroegoppers. We stellen prijzen te beschikking voor de 
mooiste, slaperigste, ongeschoren deelnemer(ster). Vergeet niet tijdig kaarten 
te kopen aan de bar van Drevesteijn.

ZONDAGMIDDAG

Sprookjesmiddag 14.00 tot 18.00 uur.
Al weken geleden is een schildersteam vol enthousiasme begonnen om de 
muren van de grote zaal te beschilderen met sprookjesfi guren en het resultaat 
is het bekijken waard. Misschien leuk om de kinderen op te laten schrijven 
welke sprookjes ze allemaal herkennen in de muurschilderingen.
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Agenda Kasteel Drevesteijn
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Door de eeuwen heen hebben rid-
derverhalen altijd tot de verbeelding 
gesproken. Eén van de bekendste is 
het Roelantslied. Het is oorspronkelijk 
afkomstig uit Frankrijk en werd monde-
ling overgeleverd, waardoor het verhaal 
wat inhoud betreft in de loop der tijd 
wat is veranderd. Hieronder volgt een 
weergave van de oudste geschreven 
versie die stamt uit ca. 1100 en die be-
waard wordt in Oxford.

Rond het jaar 800 was Karel de Grote 
keizer van een groot rijk dat het huidige 
West- en Midden-Europa omvatte. Er 
was een oorlog aan de gang tussen de 
Franken waarover Karel de Grote keizer 
was, en de Saracenen, de toenmalige 
bewoners van Spanje. Na zeven jaar 
was het grootste deel van Spanje door 
Karel veroverd op de stad Zaragoza na. 
De daar heersende vorst Marsilis was 
echter wel in moeilijkheden geraakt 
doordat hij niet over voldoende troepen 
beschikte. Daarom werd er hard nage-
dacht over hoe nu verder te gaan.

Karel de Grote leek gelijk te krijgen door 
te denken de oorlog al gewonnen te 
hebben toen hij boodschappers van Mar-
silis op bezoek kreeg. Deze boodschap-
pers hadden dure giften en daarnaast 
twintig gijzelaars bij zich. Zij vertelden 
Karel dat hun vorst zich wilde overgeven. 
Bovendien beloofden zij dat Marsilis met 
duizend man naar de residentie Valken-
hof van Karel in Aken zou komen, om 
zich tot christen te laten dopen. Hierop 
overlegde Karel met zijn edelen. Roelant, 
neef van Karel, vertrouwde het voorstel 
van Marsilis aan Karel niet. Het idee 
echter van edelman Ganelon, om een 
gezant met de boodschappers mee te 
sturen, vond bijval bij de andere edelen. 
Roelant die de stiefzoon van Ganelon 
was, moest zich noodgedwongen bij de 
meerderheid neerleggen.

Meerdere ridders boden zich als gezant 
aan, ook Roelant, maar Karel de Grote 
wees hen allemaal af. De suggestie van 
Roelant om Ganelon te sturen kon de 
goedkeuring van Karel wegdragen. 
Ganelon was hier woedend over en be-
loofde hiervoor wraak te nemen, maar 
Roelant lachte hem uit. Toen zijn stiefva-
der Ganelon bij Marsilis, de vorst van de 
Saracenen aankwam, drong hij er bij 

Marsilis op aan om het voorstel dat eer-
dere boodschappers van Karel hadden 
gedaan zogenaamd uit te gaan voeren. 
Marsilis stemde toe en Ganelon keerde 
hierop terug bij Karel de Grote met vele 
geschenken en met de mededeling dat 
Marsilis zich daadwerkelijk wilde over-
geven.

Karel de Grote was blij dat de oorlog 
in Spanje nu voorbij was. Hij nam zich 
voor de volgende dag naar huis terug te 
keren en een kleine legermacht achter 
te laten. Deze soldaten moesten voor-
komen dat Karel de Grote op weg naar 
huis alsnog in de rug zou worden aan-
gevallen. Ganelon had een grondige 
hekel aan zijn stiefzoon Roelant omdat 
deze in hoge achting stond bij Karel. 
Daarom zorgde hij ervoor dat Roelant 
één van de twintigduizend soldaten 
was die achterbleven. Nadat Karel was 
vertrokken hoorden Roelant en zijn sol-
daten tot hun schrik het leger van Mar-
silis aankomen. Roelant realiseerde dat 
hij terecht wantrouwig over het voorstel 
van Marsilis was geweest, en kwam tot 
het besef dat zijn stiefvader Ganelon 
verraad had gepleegd.

Roelant werd tot drie keer toe gevraagd 
om op de hoorn te blazen zodat Karel 
de Grote begreep dat hij en zijn man-
schappen in gevaar verkeerden. Roelant 
weigerde dit, en zei dat ze met Gods 
hulp zouden overwinnen. Ondanks dat 
hij met heldenmoed vocht, delfde hij 
met zijn soldaten toch het onderspit, 
waarop hij alsnog op de hoorn blies. 
Hierdoor gealarmeerd, keerde Karel de 
Grote met zijn hoofdmacht terug om de 
Saracenen te verslaan. Roelant raakte 
echter dodelijk gewond in de strijd, 
waarna God de engelen Gabriël en Sint-
Michaël zond om hem naar het paradijs 
te begeleiden. <

Peter Coolen  
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Herkomst straatnamen 
Coevering: Roelant
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De leden van de commissie Openbare 
Werken waren op 30 januari unaniem 
voor het aanpassen van de verkeersslui-
zen in de Coevering. De huidige uitvoe-
ring werd door de commissie algemeen 
gezien als onveilig voor het langzame 
verkeer. Dat was ook de mening van de 
verschillende insprekers uit de wijk en 
van de Fietsersbond.

Inspraak
Vanuit de wijk hebben een drietal in-
sprekers gebruik gemaakt van de moge-
lijkheid om de commissieleden duidelijk 
te maken dat de verkeerssluizen aan-
gepast moeten worden. Veel klachten 
vanuit de wijk zijn binnengekomen bij 
het Wijkoverleg Coevering 2000, waar-
onder van alle basisscholen en het Stra-
brecht College. Deze klachten laten een 
verhaal horen van een algemeen gevoel 
van onveiligheid van het langzame 
verkeer. Zeker als het gaat om jonge 
verkeersdeelnemers of gehandicapten. 
Vanuit de Fietserbond werden de klach-
ten vanuit de wijk verder onderbouwd. 

Commissie Openbare werken
De commissie was unaniem voorstander 
van het aanpassen van de verkeersslui-
zen. Ze waren van mening dat de pro-
blemen wijkbreed gedragen werden. 
DGG had zelf al een brief gestuurd naar 
het College van B&W. Wel vond men het 
ingeschatte bedrag van 100.000 euro 
veel geld. Er werd gesproken van een 
soap, een hindernisbaan voor fietsers 
en er werden vraagtekens gezet bij de 
inspraakprocedure. VVD en Dorpspartij 
Mierlo waren geen voorstanders van de 
genomen verkeersmaatregelen. Zij zien 
meer in handhaven.

Het is gelopen 
zoals het gelopen is
Wethouder Maasakkers had in een be-
geleidende nota al aangegeven dat de 
gemeente een zorgvuldige procedure 
had gevolgd. 

Er waren voldoende mogelijkheden 
geweest tot inspraak vanuit de wijk. In 
de keuze voor de huidige maatregelen 
had het College van B&W veel druk 
gevoeld van Hermes. Ook is de mening 
van de hulpdiensten en de politie van 
doorslaggevende betekenis geweest 
voor de huidige uitvoeringsvorm. Vol-
gens Maasakkers waren er voldoende 
openingen geweest richting wijkover-
leg. Per ongeluk was er een verkeerde 
foto gestuurd. Deze foto kon inderdaad 
verwarring geven. Maar het begelei-
dende schrijven was duidelijk geweest. 
Volgens de wethouder “is het gelopen 
zoals het gelopen is”. Deze opmerking 
kreeg de nodige kritiek uit de commis-
sie. De commissie vond de opmerking 
erg gemakkelijk, die kost helaas wel 
100.000 euro. 

Handhaven is volgens wethouder 
Maasakkers moeilijk. Het college van 
B&W heeft dat niet in de hand. “Het is 
schooien om handhaving”.

Hoe verder
Wethouder Maasakkers gaat met het 
unanieme commissiestandpunt terug 
naar het college van B&W. Het college 
zal een voorstel gaan doen aan de ge-
meenteraad. Gebeurt dat niet dan ligt 
de bal weer bij de gemeenteraad. Er 
werd aangedrongen op een snelle pro-
cedure. Op donderdag 23 februari is de 
volgende gemeenteraad. <

Op www.wijkbladcoevering.nl is bij 
het actuele nieuws meer terug te 
vinden over de discussie in de com-
missie. Ga daarvoor wel terug naar 
de tijd rond 30 januari.
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De renovatie van de Reinoutlaan en 
Roelantlaan loopt ten einde. Bij de 
laatste blokken is men bezig of al klaar 
met het renoveren van de binnenkant. 
De tuinen grenzend aan de Laan der 
Vierheemskinderen hebben nieuwe 
schuttingen gekregen. De renovatie 
was project met een korte doorlooptijd, 
met weinig problemen maar met grote 
impact voor de bewoners. Dat stelt Ma-
rie-José Backx, Districtmanager Noord-
Oost bij Woonbedrijf.

Marie-José is sinds vorig jaar werkzaam 
in haar functie. De Coevering heeft 
ze sindsdien o.a. leren kennen via de 
Website van het Wijkblad. “Zeer welkom 
als je net als ik nog niet zo lang in deze 
plaats werkzaam bent”. De Coevering is 
de grootste wijk van Woonbedrijf, met 
1200 woningen. Het is de taak van haar 
team om het gebied Noord-Oost, waar 
ook de Coevering toe behoort, te behe-
ren. Hoe kan het beter in de toekomst, 
waar moeten er woningen bij, welke 
woningen hebben onderhoud nodig, 
enz. Communicatie is hiervoor belang-
rijk. Woonbedrijf probeert daarom de 
bewoners, belangenverenigingen in de 
wijk en de gemeente steeds nadrukke-
lijker te betrekken. Mede hierdoor is de 
renovatie ook zonder grote problemen 
verlopen. Natuurlijk hadden de bewo-
ners overlast van de werkzaamheden, 
maar er is zoveel mogelijk rekening 
gehouden met de bewoners.

Overleg
Nu de revitalisering bijna gereed is, 
wordt er al weer gedacht aan het re-
noveren van de openbare ruimte. Nu 
de woningen gerenoveerd zijn, is het 
karwei pas helemaal klaar, als ook de 
groenstroken en parkjes opgeknapt zijn. 

Maar Woonbedrijf wil dat niet alleen 
doen, maar samen met de bewoners, 
belangenverenigingen en gemeente. 
Binnenkort worden de gesprekken op-
gestart.

De volgende renovatie
Als deze klus helemaal klaar is, wordt be-
gonnen aan de renovatie van de grote 
flats aan de oostkant van de wijk. Deze 
renovatie is hard nodig. De bewoners 
zitten er al heel lang op te wachten. De 
renovatie is telkens opgehouden, door-
dat er nog geen keuze was genomen 
voor een weg ten oosten van de Coeve-
ring. Deze weg kan ervoor zorgen, dat 
er extra geluidsisolatie nodig is. Op dit 
moment is het nog steeds onduidelijk, 
of deze weg er ook echt gaat komen, 
of er bijvoorbeeld extra subsidie vrij-
komt voor het aanpassen van de flats. 
Woonbedrijf heeft lang gewacht, maar 

wil nu starten met een grote renovatie 
van de flats.

Volgens Marie-José Backx zijn de proble-
men duidelijk en ligt er een programma 
van eisen. Er wordt een architect inge-
schakeld. Niet alleen aan de binnenkant 
wordt er gerenoveerd, maar ook aan de 
buitenkant. De flat krijgt een andere uit-
straling. Einde 2006 moeten alle plan-
nen klaar zijn. Daarna kan de renovatie 
van start. Er is een klankbord opgericht 
tussen Woonbedrijf en de bewoners. 
Zo wordt geprobeerd om ook hier de 
bewoners zoveel mogelijk te betrekken 
bij deze renovatie. 

Lang moeten wachten
Sommige bewoners hebben erg lang 
moeten wachten op het opknappen van 
hun woning. Vanuit de flats was men 
niet tevreden over het telkens uitstellen 
van de renovatie. Regelmatig waren er 
verhalen te horen over het niet warm 
kunnen stoken van woningen, over 
tocht en over verouderde inrichting van 
badkamer en keuken. Ook Woonbedrijf 
vindt dat het te lang geduurd heeft. 
Maar binnenkort gaat ook deze laatste 
grote klus in de Coevering van start.

Foto’s
Alle foto’s van de renovatie kunt u terug 
vinden op www.wijkbladcoevering.nl.

Rob Biesters

Renovatie loopt ten einde

Persbericht
Cursus 

Haarknippen
Donderdag 16 maart a.s. start er 
weer een cursus haarknippen voor 
beginners in “De Dreef”. Tijdens 
deze leerzame cursus, waarvoor u 
geen vooropleiding nodig heeft, 
leert u stap voor stap de basis, die 
nodig is om het haar van anderen 
te kunnen knippen. Iedereen kan 
het leren, ook u!
Er starten 2 cursussen: één om 
19.00 en één om 20.30 uur. De 
lestijd is anderhalf uur per avond. 
De Basiscursus duurt 5 lessen en 
kan aangevuld worden met 5 extra 
vervolglessen. Voor meer informatie 
kunt u bellen met het IVCO 0299-
474911. Tevens kunt u terecht op 
www.ivco.nl.
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Het ontwerp “in den beginne”.

U hebt eerder kunnen lezen over 
bouwondernemingen Banbouw en 
Strukton. Dit keer komt architect, dhr. 
Tom Veeger van Architectenbureau 
Van den Pauwert BNA, aan het 
woord. Hij weet erg boeiend te 
vertellen over St. Cyr.

Als ik bij de bouw ging rondkijken dacht 
ik: “goh”, ”mooi geworden ”, of “heel 
apart”. Daar stopte het bij. Maar na het 
gesprek met dhr. Veeger, is alles veel 
meer gaan spreken. Daarom kijk ik er nu 
anders tegen aan. Ik zie niet enkel meer 
de bepalende, opvallende elementen, 
maar weet nu ook het verhaal erachter.

In 2002 is het architectenbureau door 
Wooninc. benaderd met de vraag een 
ideeënschets te maken voor het nieuw 
te bouwen St. Cyr. Zij kregen daarvoor 
slechts twee weken de tijd. Het lukte 
hen binnen deze korte tijd een plan 
in te dienen en op basis hiervan werd 
hen dit project toegekend. Het plan 
kwam namelijk het meest overeen met 
dat wat Wooninc. In gedachten had. 
Namelijk het realiseren van een wijk, 
die qua bouwstijl totaal verschilde 
van de bestaande wijken Oranjeveld 
en Coevering. De tweede stap was 
het maken van een ontwerp. De heer 
Veeger was hier al komen kijken om 
een impressie van de omgeving op 
te doen en heeft daar zijn ontwerp 
op afgestemd. Zijn idee was om te 
spelen met hoogtes en vormen, daar 
de omliggende wijken heel strak en 
rechtlijnig gebouwd zijn.

Definitieve vormgeving/
uitwerking
De volgende stap was het tot in detail 
uitwerken van het ontwerp. Eén van 
de zaken, die nog nooit eerder in de 
bouw was toegepast, was het werken 
met verschillende soorten stenen - in 
totaal 7 stuks - én het toepassen van 
verschillende afmetingen. Buiten de 
normale standaardafmeting wilde hij 
een grotere vorm steen toepassen, welke 
tussen de normale stenen verwerkt zou 
gaan worden. Een steenfabrikant in 
Limburg werd benaderd om te kijken, 
of hij een steen kon maken met deze 
afwijkende vorm. Dit bracht de nodige 
problemen met zich mee: Niet alleen 
de mal moest aangepast worden, maar 
ook het bakproces. De steen mocht niet 
gaan barsten, noch tijdens het bakken 
noch tijdens het metselen, iets wat de 

St. Cyr: het verhaal achter het ontwerp

afwijkende afmeting bemoeilijkte. Maar 
de fabrikant is het uiteindelijk gelukt en 
zie het resultaat: Muren met een speelse 
structuur.

Ook wilde hij bij de entree van het 
aan te leggen park “wachters” aan 
weerszijden aan de behuizing geplaatst 
hebben. Het resultaat is helemaal 
naar zijn zin geworden: Twee muren 
opgebouwd uit leisteen met twee 
uitstekende doosjes met gekleurd 
glas. Dit leisteen vond hij via Internet 
bij een producent in Griekenland. De 
aannemer bestelde het en kreeg het al 
na twee weken geleverd. Het volgende 
probleem, waar hij tegenaan liep was 
de manier waarop dit verlijmd moest 
worden: Ongedwongen, en met de 
juiste voeg. De voeg moest een contrast 
geven met het leisteen. Overigens een 
leuke anekdote: dhr. Veeger stond eens 
toe te kijken tijdens de bouw van deze 
muren. Hij maakte een praatje met de 

persoon, die hiermee bezig was. Tot zijn 
verbazing en plezier vertelde deze man 
dat hij geen bouwvakker was, maar 
beeldhouwer! Voor dit werk was een 
beeldend kunstenaar ingehuurd die met 
opgestroopte mouwen en met voeten 
in de blubber zijn werk deed. Dat is 
natuurlijk het laatste dat je verwacht: 
Een beeldhouwer aan het werk in de 
bouw!
De torens, die nu al als herkenningspunt 
dienen voor de wijk, worden nu al “de 
torentjes” genoemd. Het leuke is, dat dit 
precies de bedoeling van de architect 
was. Hij wilde een herkenningspunt in 
de wijk creëren, dat eruit zou springen.

Realisatie
Ondanks het feit, dat deze nieuwe wijk 
een heel eigen karakter heeft, integreert 
hij helemaal in de al bestaande wijken.
Er is goed nagedacht over de 
bereikbaarheid. Een wijk omringd door 
een “muur” en toch heel open. Vanaf het 



1716

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

MAAK (OPNIEUW) KENNIS MET 
ONZE STOMERIJSERVICE! TEGEN 
INLEVERING VAN DEZE ADVERTENTIE 
(OF KOPIE HIERVAN) 15% KORTING OP 
UW STOOMGOED. M.U.V. SUEDE EN 
LEDERBEHANDELING. NATUURLIJK 
BIJ UW GEMAKSWINKEL PRIMERA 
COEVERING.

Oranjeveld is winkelcentrum Coevering 
goed bereikbaar via wandel- en 
fietspaden. Ook deze verbindingen zijn 
op een speelse manier aangelegd. Niet 
via recht doorkruisende paden, maar via 
krommingen. Er lopen drie paden, die 
de wijken met elkaar verbinden. Er zijn 
een aantal parkeerplaatsen gecreëerd, 
en een paar hofjes. De hofjes zijn 
voornamelijk toegepast om de sfeer van 
vroegere tijden terug te krijgen. Ook is 
hierbij gedacht aan het feit, dat kinderen 
lekker buiten kunnen spelen zonder te 
hoeven oppassen voor autoverkeer. En 
als we spreken over vroegere tijden, 
dan hebben we het niet eens over zo 
heel lang geleden, maar over de sfeer 
uit de jaren vijftig. Toen iedereen nog 
lekker met een stoeltje voor het huis zat 
en het sociale contact heel belangrijk 
was. Mede om die reden heeft het 
architectenbureau een prijs gewonnen 
in de categorie “grootschalige, 
projectmatige woningbouw, buurten 
en wijken”.

Ook is goed nagedacht over de 
woningen aan de zuidkant van de 

nieuwbouw, welke grenzen aan de 
Witte de Withstraat. De architect wilde, 
dat de mensen daar rustig buiten 
kunnen zitten zonder dat zij overlast 
hebben van de vrij drukke weg, die 
daar langs loopt. Daarom liet hij aan die 
zijde huizen bouwen met een garage 
op de begane grond, daarboven het 
woongedeelte, en daar weer boven een 
verdieping met een terras om de privacy 
te waarborgen. 

Inmiddels zijn de woningen verkocht 
en heeft Wooninc. besloten te starten 
met het tweede deel van de bouw. Dit 
betreft de bouw van woningen, die 
komen tussen de nieuw gebouwde 
woningen en de overgebleven flat. Het 
project is een succes geworden en er 
zijn redenen te over om hier te gaan 
wonen.
Het doel was om meer leven in de wijk 
te bewerkstelligen. En niet alleen in de 
wijk zelf, maar ook in het winkelcentrum 
dat, ook aan een grote renovatie toe is.
Overigens vindt dhr. Veeger het jammer 
dat, nu de woningen opgeleverd 
zijn, er een aantal eigenaren zijn die 

verschillende ramen hebben voorzien 
van rolluiken. Vooral bij de opbouwen 
misstaat dit toch heel erg.

Over Architectenbureau Van den 
Pauwert BNA.
Dit architectenbureau bestaat alweer 
zo’n 70 jaar en is opgericht door de 
heer Jan van den Pauwert. Inmiddels is 
het bureau overgenomen door zijn zoon 
Aad. Sinds 10 jaar is het bedrijf gegroeid 
en werken er inmiddels 7 architecten, 
6 projectleiders, tekenaars, alsmede 
mensen op het secretariaat. In totaal 
zijn er 20 tot 25 mensen in dienst. 
Zij hebben uiteenlopende projecten 
in hun beheer. Woonwagenlocaties, 
g e z o n d h e i d s c e n t r a , 
woningbouwprojecten, showrooms 
van autodealers, waaronder die van 
Toyota, appartementen, fabrieken, enz. 
Een heel breed scala. 
Zij hebben met de realisatie van 
deze bouw niet voor niets een prijs 
gewonnen: een terechte bekroning 
voor dit architectenbureau!  <

Ans van Vlijmen

Ingezonden brief

Slepende problemen
Zoals u misschien weet, zijn tijdens de 
bouw van de woningen aan de Co-
lumbusstraat en de Marco Polostraat 
in 1986 veel te weinig parkeerplaatsen 
aangelegd (veel minder dan in het origi-
nele bestemmingsplan). Hiervan zijn de 
bewoners van met name de Marco  Po-
lostraat de dupe geworden. Die bewo-
ners zetten hun auto dus ook al 20 jaar 
lang in de Columbusstraat, waardoor er 
daar weer een probleem is ontstaan; 
namelijk waar moeten de bewoners van 
de Columbusstraat hun auto kwijt...

Na verschillende pogingen om de ge-
meente tot inzicht te krijgen, zijn er een 
paar plaatsen bijgekomen in de Marco 
Polostraat (8 in beide blokken i.p.v. de 
16, die op het bestemmingsplan van 
1986 stonden). Door bewoners is geop-
perd om langs de rijbaan in de Colum-
busstraat, de zgn. groenstrook (lees hon-
den-uitlaatstrook) te verschuiven. Hierna 
kan het trottoir opgeschoven worden 
om zo parkeerplaatsen te creëren.
Een ander alternatief is om de weg te 
markeren met getekende havens. Dit is 
een jaar of 5 geleden ook beloofd als de 
straat een 30km zone zou worden. He-
laas is de gemeente nu weer doof aan 
één oor, zoals altijd. <

Peter Smit
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Even voorstellen: 

Aroundio Woonhuis- beveiligingsadviseur in Geldrop 

     Ton Jeucken 
�Dat gebeurt hier niet!� 

Geachte bewoner(s), 

Vele mensen gaan er van uit dat criminaliteit altijd elders plaatsvindt, helaas neemt de 
criminaliteit in de huidige maatschappij in alle wijken meer toe, sociale controle verliest het van de 
individualisering. In deze tijd van vergrijzing, twee-verdieners, geregelde kinderopvang en het 
groeiend aantal vakanties en dagtripjes, zijn vele woonwijken in onze omgeving zo goed als leeg 
gedurende de dag. Uit criminaliteitscijfers blijkt dat eind jaren �90 de criminaliteit verplaatst is van 
de bedrijventerreinen naar de woonwijken. Sedert enkele jaren heeft Securitas,   werelds grootste 
beveiligingsorganisatie, zich gericht op het bestrijden van deze vorm van criminaliteit. Om 
tegemoet te komen aan de specifieke eisen van de particuliere woningmarkt is Aroundio B.V. 
opgericht. Aroundio biedt een volledige geïntegreerde oplossing ter beveiliging van uw gezin en 
uw woonhuis. 

Het volledige servicepakket van Aroundio bestaat uit: 

- Patrouille in uw wijk; 
- Een vakkundig geïnstalleerd draadloos alarmsysteem; 
- Geen vaste telefoonlijn nodig; 
- Geen jaarcontracten met lange opzegtermijnen; 
- Tot 21 dagen na installatie free-trial periode; 
- Aansluiting NCP/BORG gecertificeerde alarmcentrale; 
- Monitoring 365 dagen per jaar, 7 dagen in de week, 24 uur per dag; 
- Eenvoudig te bedienen, ook voor kinderen vanaf 5 jaar; 
- Opvolging door professionele beveiligingsbeambten; 
- Volledige zorg en nazorg bij calamiteiten ook als u er niet bent; 
- Geïntegreerd medisch/paniek alarm; 
- Brand c.q. rookdetectie optioneel; 
- Inclusief levenslange service en garantie;  
- NCP gekeurde alarminstallatie. 

Heeft u vragen over woonhuis- gezinsbeveiliging of inbraakpreventie? Neem dan contact op met 
Ton Jeucken van Aroundio Geldrop voor een afspraak en een vrijblijvend beveiligingsadvies op 
maat. 

Ton Jeucken: 06-46117573 Aroundio: 0800-3232323 of kijk op www.aroundio.nl
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Persbericht paddentrek 2006

Straks worden de 
padden weer 
actief!
Ook dit voorjaar bij vochtig weer en stij-
gende temperatuur komen de padden 
uit hun winterverblijf gekropen, op weg 
naar de poel waar ze geboren zijn. Hier 
gaan ze zich voortplanten. Onderweg 
moeten ze de Strabrechtseheideweg 
oversteken en ook de Bosrand te Gel-
drop. Bij de Strabrechtseheideweg zijn 
eind 2004 nieuwe paddentunnels aan-
gelegd en nieuwe schermen geplaatst. 
De padden kruipen nu door de nieuwe 
tunnels om hun geboortepoel te berei-
ken. Bij de Bosrand zal de paddenwerk-
groep van het IVN Geldrop tijdelijke 
schermen plaatsen om te voorkomen, 
dat de padden hier massaal worden 
doodgereden.

Padden zijn nachtdieren en beginnen 
meestal tegen de avond te trekken.
De paddentrek vindt plaats op zachte 
voorjaarsavonden (> 70C). Dit is meestal 
vanaf eind februari het geval.

Wanneer de padden de overtocht heb-
ben overleefd, zetten ze hun eitjes af in 

de poel en kruipen vervolgens weer aan 
land. Uit de eitjes komen paddenvisjes. 
Binnen een paar maanden groeien 
deze paddenvisjes uit tot kleine padjes, 
die aan land kruipen; daar worden ze 
volwassen en na enkele jaren komen ze 
terug om zelf voor nakomelingen te zor-
gen. Dan is de cirkel weer rond. 

Afgelopen voorjaar hebben we aan de 
Geldropse kant van het Coevering-via-
duct een tijdelijk scherm geplaatst en 
honderden padden overgezet. Nu gaan 
we dit voorjaar weer een tijdelijk scherm 
plaatsen om de padden te redden door 
ze zelf over te zetten. We graven langs 
dit scherm emmers in. Als de padden op 
weg zijn naar hun poel kruipen ze langs 
het scherm en vallen in een emmer. Elke 
ochtend zorgt iemand van onze “over-
zetters “ervoor, dat de diertjes uit de em-
mers gehaald worden en veilig aan de 
overkant komen, zodat ze hun trektocht 
kunnen vervolgen. Waarschijnlijk trek-
ken ze in de richting van de waterplas 
bij de Hondenrenbaan.

De paddentrek duurt tot ongeveer eind 
maart. We hopen, dat automobilisten 
hiermee rekening houden en hun snel-
heid op de Strabrechtseheideweg en op 
de Bosrand in deze periode aanpassen.

Plonie van Campen

De nieuwe 
sporthal
Na de vernietigende brand van 11 
januari 2005 zijn we benieuwd, 
wat er gebeurd is met de sporthal. 
Inmiddels is de herbouw klaar en 
is er flink wat veranderd. Teun 
Hogewoning, één van de beheerders, 
is heel blij, dat de hal weer in gebruik 
genomen is. Sinds de brand moesten 
ze uitwijken naar de accommodatie 
op de Kievit; op zich geen enkel 
probleem, maar nu is hij weer terug 
op zijn oude stekje. 

Teun werkt hier overdag samen met 
twee collega’s en ’s avonds wordt dit 
werk overgenomen door parttimers. 
Ik werd door hem rondgeleid en ik 
was behoorlijk onder de indruk. Het is 
een mooie accommodatie geworden 
met de nodige vernieuwingen. Zo is 
de entree ruimer en overzichtelijker 
geworden. Deze is voorzien van een 
grijs gemêleerde tegelvloer, de muren 
zijn wit en de kozijnen donkerblauw 
geschilderd: het is één mooi, rustig 
geheel geworden. Wat onveranderd 
gebleven is, zijn de vier kleedkamers 
en douches; deze waren niet door de 
brand beschadigd. 

Wat geheel vernieuwd moest worden 
is de gymzaal. Voorheen lag hier een 
parketvloer, welke vervangen is door 
een Pulasticvloer (een sportvloer van 
hoogwaardige kwaliteit). Veel sporters 
waren uitermate tevreden over de 
parketvloer, toch is voor Pulastic 
gekozen, simpelweg omdat deze veel 
minder onderhoud vraagt. De wanden 
in de zaal zijn nu bekleed met een 
verende, stoffen wand; dit om eventueel 
letsel te voorkomen. Ook nieuw hier 
is de airconditioning: waar voorheen 
last werd ondervonden van hitte en 
kou van buitenaf, is dit nu middels 
een modern systeem opgelost. Aan 
het plafond zijn witte stralingspanelen 
bevestigd. Deze zuigen frisse lucht van 
buitenaf aan: in de zomer zetten deze 
panelen de warmte om naar koele 
lucht, in de winter omgekeerd. Mocht 
het ’s winters erg koud zijn buiten, dan 
sluit dit systeem zich automatisch af. Op 
deze manier blijft de temperatuur in de 
gymzaal altijd aangenaam.Er is tevens 
een uitschuifbare tribune aan de wand 
bevestigd.

Verder is er op de begane grond 
een ruimte gecreëerd, welke als 
EHBO-post dient en waarin in de 

Duaal gedoe
Ik ben er even een maandje tussenuit 
geweest. Lekker een zeer ruime vakan-
tie in Zuid Spanje. Kan het u aanraden. 
Lekker genieten van de VUT, voordat je 
helemaal geen fut meer hebt.

Ik was helaas net niet op tijd terug om 
de discussies over de verkeerssluizen in 
de Coevering mee te maken. Maar na-
tuurlijk is er een website, waar het alle-
maal op terug te lezen is. Reuze handig. 
En dan kom ik even op het dualisme.

Dankzij het dualisme, wat ook in Gel-
drop-Mierlo hoogtij viert, is de wethou-
der geen raadslid meer. Ruim 4 jaar lang 
doet hij net of hij geen binding meer 
heeft met de partij waarvanuit hij/zij 
gekozen is. Een maandje of 2 voor de 
verkiezingen krijg je dan partijstand-
punten te horen waar de wethouder 
helemaal achterstaat. Het zijn dezelfde 
standpunten waar de wethouder zich, 
gedurende de raadsperiode, nooit druk 
om heeft gemaakt. Da’s lekker duaal, of 
niet. 

Van mij mogen ze dat duaal gedoe 
afschaffen. Het werkt niet in Geldrop-
Mierlo.

Waar ik wel een groot voorstander van 
ben is SAMENWERKEN. Tussen poli-
tiek, raad, college en wijk. Dat is een 
ander soort samenwerken, wethouder 
Maasakkers….. Maar ik zal het wel niet 
snappen, de leeftijd weet u. Laat dan 
het CDA maar eens dik winnen, die wil-
len graag samenwerken met de wijk, zo 
lees ik in hun folder. Maar er zijn ook an-
dere partijen, die dat best zien zitten. Ik 
wil niemand hier tekort doen. (U stemt 
maar wat raak). Ik ben voorstander van 
een heel ander overleg dan de formele 
inspraak. Daarmee denkt menigeen, 
vanuit het gemeentehuis, te hebben 
overlegd en samengewerkt met bur-
gers. Tja, als je een zo bekrompen beeld 
van de werkelijkheid hebt, dan heb ik 
een gezonde hoeveelheid medelijden. 
Dan wordt het nooit wat. <

Flierefluiter
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toekomst massagetafels geplaatst gaan 
worden. Ook dient deze ruimte als 
vergaderkamer. Daarachter bevindt 
zich een ruimte, waarin de CV-ketels 
en boilers staan (deze zaten eerst op 
de eerste verdieping). Via een centrale 
computer wordt alles perfect in de 
gaten gehouden. De hoofdcomputer 
zit in Uden en van daaruit wordt alles 
geregeld. Via hun computer zoeken 
ze contact met de computer in de 
CV-ruimte in Geldrop en zij kunnen 
aanpassingen c.q. wijzigingen op 
die manier doorvoeren als dat nodig 
is; heel ingenieus! De sporthal wordt 
inmiddels weer optimaal benut 
door sportverenigingen, scholen en 
individuelen. <

Ans van Vlijmen

Kort 
schaatsplezier in 
de Coevering
Het moet flink hard vriezen voordat, 
er voldoende ijs op de vijver van de 
Windhondenrenbaan ligt. De vijver is 
eigenlijk te diep. Daardoor wachtte 
schaatsverenging de IJsbeer al weer zes 
jaar op een beetje schaatsbaar ijs. De 
IJsbeer is in 2000 voor het laatst, zeer 
kort, open geweest. Maar op zondag 
29 januari leken de weergoden te 
willen meewerken. Er lag voldoende ijs 
en het was prachtig zonnig weer. 

Twee dagen heeft de Coevering kunnen 
genieten van de gezelligheid van de 
IJsbeer. Daarna kwam was het weer 
gedaan met de ijspret. Nu maar duimen 
dat het geen zes jaar meer duurt, 
voordat er weer schaatsbaar ijs ligt.

Op www.wijkbladcoevering.nl kunt u 
alle foto’s van de schaatspret bekijken. 
Kijk hiervoor bij Digitaal Fotoalbum 
Coevering.<

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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 Bert Sleutjes
Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten  in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Lang leve m’n bazinnetje, sinds zij af en 
toe thuis is, is het best gezellig. Ik moet 
m’n bek houden, ik mag niet zeuren, 
niet achter de katten aanzitten en ga 
zo maar door. Dit brengt tenminste 
wat leven in de brouwerij. Het aantal 
wandelingetjes is weliswaar met eentje 
ingekrompen, maar ze duren wel langer 
en ik krijg meer “vrijheid”. Tenminste als 
ik luister. Maar ja die Dommel hè, die is 
zo aantrekkelijk en GLAD! 

Inmiddels wist ik wel wat sneeuw was 
en dat het best fris kon zijn buiten, maar 
dat er droog water bestond dat was 
nieuw voor mij. Zonder nat te worden 
kon ik naar de overkant glijden en weer 
terug. Alleen m’n frisse ochtendduik heb 
ik hierdoor moeten missen. Gelukkig 
wordt het alweer wat warmer overdag 
dus hoop ik maar dat die harde troep 
verdwijnt, zodat ik weer eens een 
eendje of koevoetje (waterhoentje) kan 
pesten. Maar helaas, zodra ze er zijn, 
moet ik aan de lijn. 

Die buurtkatten bij ons, achter de 
gesloten deur naar de tuin, worden 
ook steeds brutaler. Die krengen trekken 
zich er al niets meer van aan als ik luid 
blaffend tegen de deur opspring. Nog 
erger, ze gaan gewoon door met het 

proberen een vogeltje te verschalken. 
Laatst hing er een, niet lang natuurlijk, 
aan één poot aan de pindastreng. Hij of 
zij moest wel loslaten en boem daar lag 
het op de grond. Wat heb ik geblaft. Ik 
kreeg er buikpijn van.

Verder gedraag ik me keurig, zoals het 
hoort in huis. Ze hebben niets te klagen 
over mij, maar ik wel over hun. Ik moet 
‘s nachts altijd maar op de grond liggen. 
Alle pogingen die ik doe om op bed 
te kruipen mislukken. Laatst ging mijn 
baasje op mijn kleed liggen en dat kon 
ik natuurlijk niet waarderen. Dus ik van 
het bed af en hij dook er in. Stom hè.
Ik mag ook niiiiiiiiiks. <

Zar Blok

Horen, zien, niet luisteren (32)

De voorzitter van Wijkcentrum de Dreef, 
zal vanaf nu een rubriek in het wijkblad 
verzorgen, waarin de vorderingen van 
de nieuwbouw van de Nieuwe Dreef 
zullen worden besproken. De bouw 
wordt door Cor van Dee op de voet 
gevolgd. Zijn foto’s kunt u zien op 
www.wijkbladcoevering.nl

Het nieuwe 
Dreef Journaal
Zoals u allen hebt kunnen zien, is men 
eindelijk begonnen met de werkzaam-
heden aan de voormalige Petrus en 
Pauluskerk, om die uiteindelijk geschikt 
te maken voor het nieuwe wijkcentrum 
in de Coevering, De Dreef.

Ondanks de goede samenwerking met 
de betreffende ambtenaren heeft het 
nog lang geduurd, voordat door uitein-
delijk de gemeenteraad voldoende geld 

beschikbaar werd gesteld om te kunnen 
komen tot een mooi en representatief 
wijkcentrum, dat (qua geluidsoverlast 
en verdere installatie) voldoet aan de 
hoogste eisen qua geluidshinder en 
verder bouwinstallatie.

Hoewel in eerste instantie gesteld was, 
dat oplevering op 13 juli (begin van de 
bouwvakantie) een harde eis was, is die 
datum inmiddels verschoven naar 1 
september (anno 2006 wel te verstaan). 
Hoe zich dat verhoudt tot de werkzaam-
heden en vakantieplannen van mede-
werkers en vrijwilligers, daar kan ik nu 
nog geen zinnig woord over zeggen.

De stand van zaken op dit moment is, 
dat alle sloopwerkzaamheden zijn ver-
richt, en dat men nu bezig gaat met het 
grondwerk. Het is nog weinig spectacu-
lair wat er te zien is, en ik hoop, dat ik 
daarover een volgende keer wat meer 
kan vertellen. <

Willem de Vries 


